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نسلجوانآیندهجودورامیسازد
آرش میراسماعیلی رئیس فدراسیون 
جودو با بیان اینکه نسل جوان امروز 
جودو قطعاً می تواند خلأ ایجاد شده 
از نظر سرمایه انسانی را برای جودو 
پرکرده و آینده این رشته را بسازد در 
خصوص برنامه فدراسیون برای دوره 
پساتعلیق می گوید: »همین که می بینم 
الان در مسابقات قهرمانی کشور و لیگ 
بزرگسالان، جودوکاهای نوجوان و جوان 
مدعی شدند و با عبور از چهره های شاخص 
عناوین قهرمانی را به خودشان اختصاص 
می دهند برای من کافی است. شک نکنید 
با اتکا به همین نسل با انگیزه و حمایت 
مسئولین ورزش کشور، می توانیم به آینده 
جودو امیدوار باشیم. این درست است 
که فعلاً به خاطر تعلیق طولانی مدتی 
که داشتیم و از دست دادن بسیاری از 
نفرات شاخص خود خیلی دستمان پر 
نیست اما مطمئن باشید که ما در آینده 
می توانیم باز هم شاهد ظهور پدیده های 
مستعد در جودوی ایران باشیم. برای 
کادرفنی هم برنامه داریم. فعلاً که تا بعد 
بازی های آسیایی با همین کادر ایرانی جلو 
می رویم. بعد از آن قطعاً بهترین انتخاب را 
برای پیشبرد اهداف جودو با همفکری و 

حمایت مسئولین ورزش خواهیم کرد.«
 

دردورهتعلیقازخودیوغریبه
زخمخوردیم

آرش میراسماعیلی، رئیس فدراسیون 
جودو در نشست خبری خود که در 

 محل فدراسیون جودو برگزار شد، گفت: 
»۳ ماه قبل از ورود ما به فدراسیون بحث 
تعلیق جدی شده بود. اتفاقاتی که در 
مسابقات فرانسه افتاد باعث حساسیت 
فدراسیون جهانی شده بود. ما جلساتی 
را با فدراسیون جهانی برگزار کردیم. بدون 
اطلاع من نامه تعهد آماده و ارسال شد. تا 
شهریور بدون تنش کارمان را ادامه دادیم 
تا اینکه در مسابقات جهانی ژاپن به من 
اجازه ندادند بروم. آنجا بی تدبیری صورت 
گرفت و اگر من بودم اجازه نمی دادم این 
اتفاقات رخ بدهد. من قبل سفر گفتم 
تیم نرود اما افراد بالادستی تیم  را اعزام 
کردند. بعد از آن اتفاقات رأی به تعلیق 
دائم جودو دادند و این پیش شرط را 
گذاشتند هر لحظه که جودوکاهای ما با 
نمایندگان رژیم صهیونیستی مبارزه کنند، 
تعلیق برداشته می شود. من کتباً به وزارت 
ورزش گفتم در فاز شکایت از فدراسیون 
جهانی نرویم و سعی کنیم با برگزاری 
جلسات موضوع را حل کنیم اما قبول 
نکردند و بدون اجازه من شکایت کردند. 
ما هم وقتی این شرایط را دیدیم وارد 
موضوع شدیم و پرونده را دست گرفتیم. 
قبل از حضور ما در جلسات برخی گفتند 
نمی آییم یا امتیاز می خواستند. خدا را 

شکر در جلسه خوب دفاع کردیم.«
میراسماعیلی ادامه می دهد: »اتفاقی که 
افتاد این بود که برخی مغرضین داخلی 
شکستن رأی تعلیق دائم را موفقیت برای 
ما نمی دانستند. این یک افتخار برای ما 
بود که تعلیق دائم را شکستیم و هیچ 
پیش شرطی هم دیگر نگذاشتند. ۴ سال 
ما تعلیق شدیم که شرایط سختی بر ما 
حاکم شد. طوری که هم از داخل به ما 
زخم می زدند و هم از خارج، اما یاد گرفتیم 
که تلاش کنیم. اتفاقات بزرگی را رقم زدیم 
و اگر هر رئیس فدراسیون دیگری جای 

من بود کار را رها می کرد و آن رشته از 
بین می رفت.« رئیس فدراسیون جودو، 
خاطرنشان کرد: »افرادی می خواستند 
جودو نابود شود اما این اتفاق نیفتاد. 
مسابقات زیادی را با جوایز نقدی برگزار 
کردیم. اردوهای تیم ملی مرتباً تشکیل 
شدند و ۱۲ خانه جودو نیز به بهره برداری 
کادمی جودو توسط  رسید. بزرگترین آ
وزیر ورزش افتتاح شد. در ماه های اخیر ۲ 
سفر بزرگسالان و یک سفر تیم نوجوانان 
به مسابقات و اردوی مشترک داشتیم. 
سال گذشته هم سفرهای مختلفی به 
کشورهای همسایه داشتیم و سعی 
کردیم جودو را زنده نگه داریم. حضور 
کامل در بازی های اسلامی یک موفقیت 
برای ما بود. خناسان داخلی سعی داشتند 
بانوان ما را از این مسابقات حذف کنند اما 

به این هدفشان نرسیدند.«
 

برخیآرامشجودورابههم
زدندودستبردارهمنیستند

ز  ا یگر  د بخشی  ر  د عیلی  سما میرا
صحبت هایش به چوب لای چرخ گذاشتن 
و اذیت و آزار برخی منتقدان که تخریب را 
به جای سازندگی برای به هم ریختن فضای 
آرام جودو انتخاب کردند، اشاره می کند: 
»در این ۴ سال خیلی ها سنگ اندازی 
کردند و سختی ها را دوچندان کردند. 
یکسری افراد روانی که در فدراسیون های 
قبلی هم جو سازی می کردند دستشان 
برای خانواده جودو رو است. این افراد 
فکر  ن  فع شخصی شا منا به  همیشه 
بد است  تش  ذا که  می کنند. کسی 
نمی شود با او کار کرد. افرادی که نه مدال 
گرفتند و نه مدیریت کرده اند، عقده های 
درونی شان را با همین اینستاگرام جبران 
می کنند و قهرمان مجازی هستند. قسم 
می خورم هیچ کس در این ۴ سال اندازه 

من اذیت نشد. هیچ رئیس فدراسیونی 
نمی تواند ادعا کند از من سفر استانی 
بیشتر رفته باشد. یک خزانه دار از ما 
جدا شد و از ما شکایت کرد و ما هم از او 
شکایت کردیم. برخی ها به این بحث دامن 
زدند. همه زندگی شخصی من را می دانند. 
من از یک خانواده مستضعف آمدم و نان 
بازوی خودم را خوردم. همه می گویند من 
مقابل اسرائیل مبارزه نکردم اما مدال های 
جهانی و آسیایی من را نمی بینند. ۱۵ سال 
عضو تیم ملی بودم و همیشه سالم زندگی 
کردم. نه در شورای شهر بودم و نه در 
مجلس که بخواهند انگی به من بزنند. 
من در همین چند سال ۱۰ تا ۱۲ میلیارد 
ظرف یک سال گذشته برای جودو آوردم. 
اگر دنبال دزدی بودم شاید از آن آورده ای 
که آوردم استفاده می کردم. سعی کردم 
همیشه صادقانه کار کنم و مثل برخی که 
به میزشان چسبیده اند نبودم. ۴ سال 
است حساب شخصی ام بسته است و با 
حساب پسرم کار می کنم. به من  چند روز 
پیش گفتند به خاطر مالیات ۲ میلیاردی 
فدراسیون می خواهند دستگیرت کنند. 
گفتم به خاطر مالیات کسی را نمی گیرند 
اما باید مسئولان ورود کنند که چرا اداره 
مالیات فدراسیون ها را اذیت می کند و 

برخورد چکشی دارد.«

میران30میلیونتومانازمن
حقوقمیخواست!

میراسماعیلی درباره استعفای محمود 
بند  کمر حکم  ن  کرد ره  پا و  ن  میرا
مشکی اش که امضای آرش میراسماعیلی 
را پایش داشت، می گوید: »محمود میران 
رفیق و هم تیمی قدیمی من است. اما 
حقیقتاً توقع غیرمعقول مالی از ما داشت 
که نتوانستیم آن را برآورده کنیم. ما برای 
میران ۸ میلیون تومان و سپس ۱۲ میلیون 

حقوق در نظر گرفتیم. اما او بعد از مدتی 
کوتاه به این حقوق اعتراض داشت و مبلغ 
۳۰ میلیون تومان حقوق از من درخواست 
کرد! مبلغی که فکر نمی کنم حتی محمد 
بنا که بزرگترین و شاخص ترین مربی 
حال حاضر ورزش کشورمان است هم 
این میزان حقوق را از فدراسیون کشتی 
درخواست کرده باشد. من هم به میران 
گفتم در توان مان نیست این مبلغ را 
پرداخت کنیم. مباحث دیگری مثل اردو 

و مسائل فنی اصلاً در میان نبود.«

رایزنیکردیمتابعدتعلیقدیگر
بهاسرائیلنخوریم

میراسماعیلی درباره دیدار با رئیس 
فدراسیون جهانی و تدابیری که برای تکرار 
نشدن ماجرای تعلیق و تحریم جودوی 
ایران با مسئولین جهانی در نظر گرفتند، 
می گوید: »دیدار بسیار خوبی با رئیس 
فدراسیون جهانی در کویت داشتیم و او 
هم در مراسم اختتامیه مسابقات جهانی 
گفت دلم برای جودوکاهای ایران تنگ 
شده و قطعاً بعد از شهریور می توانیم در 
مسابقات حاضر شویم. او به من گفت 
»هر کاری بخواهی برای جودوی ایران 
انجام می دهم چه مالی باشد و چه غیر 
مالی« اما من به ویزر گفتم تنها چیزی 
که از شما می خواهم احترام گذاشتن به 
جودوی ایران است. حرمت جودوی ایران 
را حفظ کنید تا ما دیگر درگیر حواشی 
مشابه تعلیق نشویم. او هم قول داد 
همه گونه حمایتمان کند. در جلسه ای که 
با ویزر داشتیم ۲ سهمیه وایلد کارت برای 
ما در نظر گرفتند که یک حمایت خیلی 
خوب از طرف فدراسیون جهانی بود. ما 
خیلی از مسابقات را از دست دادیم و 
شرایط خوبی است که از این ۲ سهمیه 

استفاده کنیم.«

آرش میراسماعیلی: کاری کردیم بعد از تعلیق به رژیم صهیونیستی نخوریم

توقع میران را محمد بنا در کشتی نداشت!
آرش میراســماعیلی، رئیــس فدراســیون و قهرمــان پیشــین جــودوی جهــان بعــد از حواشــی فراوانــی کــه در چنــد ماه گذشــته پیرامونش وجود داشــته و همچنان نیز خیال ندارد دســت از ســر او و فدراســیون جــودو بردارد، 
تصمیــم گرفــت تــا کنفرانــس مطبوعاتــی برگــزار کــرده و از برخــی عوامــل مختلــف داخلــی و خارجی که باعث ایجــاد این بحــران در مجموعه فعلی مدیریتی جودو شــده رونمایی کنــد. البته نکته جالب توجــه و البته عجیب 
نشست خبری رئیس فدراسیون جودو، تجمع تعداد زیادی از معترضان و منتقدان به عملکرد آرش میراسماعیلی و تیم مدیریتی او قبل و هنگام برگزاری این جلسه جلوی در فدراسیون جودو و ساختمان امورمشترک 
فدراســیون های ورزشــی در خیابان ورزنده تهران بود! تجمعی که با شــعارهای تند و انتقادی مســتقیم علیه رئیس فدراســیون جودو همراه شــده بود. هر چند واکنش میراســماعیلی بابت عادی جلوه دادن فضای متشــنج 
ایجــاد شــده در محــل برگــزاری نشســت خبــری نیــز در نــوع خــود جالــب بــه نظر می رســید. تجمع اعتراضی که در خاتمه نشســت خبری، آرش میراســماعیلی را وادار کرد که به ســرعت محل جلســه را ترک کنــد. به هر روی 

میراســماعیلی در پاســخ به ســؤالات خبرنگاران از هر دری ســخن گفت تا شــاید بتواند اصحاب رســانه را بابت آرام کردن فضای متشــنج حاکم بر این مجموعه متقاعد نماید.

 z  خبر

 zگزارش

رضا عباسپور
روزنامه نگار

تست آمادگی جسمانی 
کشتی گیران در خانه

کادر فنی مازندران 
می رود

کادرفنی تیم ملی کشتی آزاد روز 
یازدهم خرداد برای انجام تست 
ن  کشتی گیرا نی  جسما دگی  ما آ
راهی مازندران می شود. باتوجه 
به اینکه غالب اردونشینان آزادکار 
را کشتی گیران مازندرانی تشکیل 
ی  مه ها نا بر ع  و شر  ، هند می د
آماده سازی این تیم برای شرکت در 
تورنمنت رنکینگ دار مجارستان و 
پس از آن مسابقات جهانی و بازی های 
آسیایی ۲۰۲۳ در استان مازندران 
است. به این ترتیب کادرفنی تیم ملی 
روز یازدهم خرداد به یکی از دو شهر 
قائمشهر یا ساری می رود تا تست های 
آمادگی جسمانی از کشتی گیران 
آنجا گرفته شود. آغاز اردوی رسمی 
هم از ۲۳ خرداد در کمپ تیم های 
ملی است. این تیم که در سومین 
تورنمنت رنکینگ دار اتحادیه جهانی 
نماینده ای ندارد، تیر ماه در مسابقه 
رنکینگ اتحادیه جهانی در مجارستان 

شرکت می کند.
 

اردوی تیم ملی والیبال نشسته

علیپوریان به اردو 
دعوت شد

نوزدهمین مرحله اردوی آمادگی تیم 
ملی والیبال نشسته مردان کشورمان 
از ۱۲ تا ۱9 خرداد ماه در کمپ تیم های 
ر می شود.  ملی فدراسیون برگزا
صادق بیگدلی، داود علیپوریان، 
حمیدرضا عباسی، مهدی بابادی، 
علیرضا پورسمنانی، مجید لشگری، 
رمضان صالحی، مرتضی مهرزاد، 
حسین صالحی، حسین گلستانی، 
محمد نعمتی، جمال نظری، قاسم 
اسلامی، مسعود امامی، میثم علیپور، 
علی رضایی، قاسم دلفی و میثم 
حاج بابایی نفرات دعوت شده به 
اردو هستند. در بین نفرات دعوت 
شده نام داود علیپوریان هم دیده 
می شود که شایعه شده بود به دلیل 
مصاحبه هایش از سوی فدراسیون با 

محرومیت روبه رو شده است.
 
 

 دعوت نصیرشلال 
از ۴ وزنه بردار

با نظر نواب نصیرشلال، ۴ وزنه بردار 
جدید به اردوی تیم ملی وزنه برداری 
بزرگسالان اضافه شدند. اردوی 
تیم ملی وزنه برداری کشورمان در 
حال برگزاری است که با نظر نواب 
نصیرشلال، ۴ وزنه بردار جدید به 
اردوی تیم ملی وزنه برداری بزرگسالان 
اضافه شدند. علی مکوندی، فرهاد 
اکبری، رضا حسن پور و متین محمدی 
باغچله نفرات دعوت شده به اردوی 
تیم ملی هستند و باید روز سه شنبه 
کادمی ملی  9 خرداد، با حضور در آ
المپیک، خود را به کادر فنی معرفی 

کنند.
 
 

ترکیب فرنگی کاران برای 
بلگراد قطعی می شود

بیشکک آخرین 
تورنمنت قرقیزستان

ترکیب تیم ملی کشتی فرنگی برای 
جهانی بلگراد در تورنمنت دارای 
رنکینگ قرقیزستان قطعی می شود. 
حسن حسین زاده مربی تیم ملی 
ره  ربا د ن  رما کشو فرنگی  کشتی 
مسابقات رنکینگ دار قرقیزستان 
گفت: »نفرات تیم ملی از وزن ۵۵ 
۱۳۰ کیلوگرم در این  کیلوگرم تا 
مسابقات انتخاب می شوند و با خیال 
راحت آماده مسابقات جهانی بلگراد 
می شویم. همه اوزان برای ما در این 
مسابقات مهم است و کشتی گیران 
تی که  زا متیا ز روی رنکینگ و ا ا
کسب می کنند و با توجه به شرایط 
ورزشکاران در اردوهای تیم ملی و 
تمریناتی که انجام داده اند برای ما 
مهم هستند. در وزن 9۷ کیلوگرم 
هم ۲ کشتی گیر را به این مسابقات 
اعزام خواهیم کرد تا تکلیف این وزن 
هم در این مسابقات مشخص شود.«

زهرا برناکی

آخرین پرش!

زهرابرناکیقهرماندوومیدانیومدالآورپاراآسیاییدامغانیدراثرسقوطجانخود
راازدستداد.زهرابرناکی33سالهقهرمانرشتهورزشیدوومیدانیوتیراندازی
باتفنگبادیبعدازسقوطازطبقهچهارمبهبیمارستانکوثرسمنانمنتقلشد
امامتأسفانهفوتکرد.اوعضوتیمملیدوومیدانیدرپرشطولبودکهصاحب
ششمدالدرمسابقاتکشوریوپاراآسیاییجاکارتا۲0۱۸بود.حسینبینائیان

همسربرناکیاستکهعضوتیمملیپاراتیراندازیایراناست.

منصور برزگر:

انتخابات کشتی را بعد از المپیک برگزار کنید

منصوربرزگردربارهبرگزاریانتخاباتفدراسیونکشتیگفت:»واقعاًمتأسفمبرای
برنامهریزیدستگاهورزشمانکههیچچیزشانالمپیکینیست.اگررئیسدیگری
بیاید،نتیجهبگیردمیگویدکارخودمبودونتیجههمنگیردمیگویدبرایفدراسیون
قبلیاست.مننمیدانمچراوزارتورزشماهیچوقتالمپیکیفکرنمیکند،
الانوقتبرگزاریانتخاباتنیست.انتخاباترابیندازندبعدازالمپیکپاریس.

بعداگراینفدراسیونخوببود،رأیبدهندواگرنبود،مجمععوضشکند.«

الهام حسینی

تست دوپینگ در راستای حوضچه

درادامهحضورمأمورانITAدرایران،سیدهالهامحسینیتنهابانوی
ملیپوشیکهدرحوضچهRTPقرارگرفته،تستداد.فدراسیونجهانیبه
طورمعمولشماریازملیپوشانهرکشورراکهمدالکسبکردهیاشانس
کسبمدالهایبینالمللیدارند،درحوضچهآنتیدوپینگقراردادهوبه
دفعاتوبهصورتسرزده،خارجازمسابقاتازآنهانمونهگیریمیکند.
هشتوزنهبردارمردویکخانمازوزنهبرداریدر۲0۲3RTPقراردارند.
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در حین برگزاری نشست 
خبری تعدادی از افراد 

بیرون فدراسیون 
تجمع کردند و علیه 

میراسماعیلی شعار 
دادند. میراسماعیلی 

درباره تجمع برخی افراد 
مقابل فدراسیون جودو 

و درخواست برای رفتن 
او تأکید داشت: »این کار 
بی اخلاقی یکسری افراد 
منفعت طلب است. این 
افراد خوشنام نیستند 

و در دوران قهرمانی 
مربیگری یا دورانی که 
در فدراسیون بودند 
دستشان برای همه 
رو شده است. طرف 
شب توهم زده بود 

صبح پیام داد که باید 
سرمربی شوم. وقتی 

قبول نکردم شروع به 
سنگ اندازی کردند. 

برخی ها اینجا بودند و 
منفعت داشتند و ارتزاق 

می کردند و حالا که 
رفتند دستشان کوتاه 
شده است. حالا هم 4 

تا بچه را تحریک کردند. 
این حرکات پوپولیستی 

است و فایده ای ندارد. 
در مجمع هم دیدیم که 

خانواده جودو جوابشان 
را داد و این راهی که 

رفتیم را مهر تأیید زدند. 
جایگاه من از رئیس 

فدراسیونی نیامده که 
بخواهم به آن بچسبم. 
اگر یک روز هم باشم با 
قدرت ادامه می دهم. 
نسبت به این مسائل 

بی تفاوت هستم و این 
راز موفقیت ما بوده 

است.«

ZOOM


